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Svømning – Formandens beretning 2015 
 
Der har generelt været en stigning i antallet af svømmere i 2015. 

 

Vi har afholdt svømmeweekend som vanligt, med god opbakning fra svømmerne og gode resultater fra yngste i 

det lille bassin, til konkurrence svømmerne på langbane. 

I sommeren 2015 afprøvede vi Aquacamp konceptet for 22 tilmeldte børn. Det blev så stor en succes at vi 

gentager det i 2016. 

Med henblik på at overgå til Dansk Svømmeunions Svømmeskole koncept, har vi i 2015 haft 7 trænere på Dansk 

Svømmeunions Grunduddannelse. Det er hensigten at udvalget arbejder videre med overgangen til det nye 

koncept i 2016. Vi har også haft enkelte på et antal DGI kurser. Uddannelsen ses tydeligt i svømmehallen, hvor 

trænernes engagement, gnist og opfindsomhed har fået et kæmpe løft, hvilket vi alle nyder godt af. Det er planen 

at fortsætte uddannelsen af trænerstaben i 2016. 

Klap på skulderen er fortsat i 2015, men tages op til revision i 2016 da det ikke umiddelbart vurderes at have den 

ønskede effekt. 

Der har været en naturlig udskiftning i trænerstaben i løbet af året, men vi er næsten på fuldt blus igen. 

I 2016 vil udvalget se på hvordan vi kan fastholde de lidt ældre svømmere, der ikke har lyst til konkurrence og 

langbane svømning og vi vil se på muligheden for evt. at tilbyde åbent vand svømning. Endvidere er det planen at 

vi i sommer perioden hvor der ikke kører normal svømning, starter et hold op for børn med særlige behov. Der 

skelnes ikke mellem fysiske eller psykiske behov. 

På svømmeudvalgets vegne 
 
Anders Detlefsen 


